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Velikonoce - svátky jara a tradic

...i tak by se daly popsat Velikonoce. 
Někteří z nás společně nakoupí první jarní kytičky, 
vyzdobí byt, připraví kraslice, nastřihají mašle, 
upletou pomlázky.

První svátky v roce nám všem přinášejí vůni života, 
radost ze začátku a novou naději !

Obecní úřad ve Vysočanech
přeje všem krásné prožití svátků jara.



Jak dál na začátku dalšího desetiletí?
Jsme v období,  kdy nám první jarní den otevřel jedno z nejkrásnějších období  roku, kdy 
všechno začíná růst a kvést a příroda se probouzí do nádherné zeleně.
Toto  období  je  však  pro  nás  také  důležité  z  hlediska  přípravy  rozpočtu  obce  a  z  toho 
vyplývajících úkolů pro letošní rok.
V  situaci  dnešních  ekonomických  podmínek,  kdy  je  očekáván  nižší  příjem  oproti  roku 
loňskému, nebylo jednoduché sestavit  rozpočet,  zajistit  tak provoz obce, financování škol, 
zajistit  svoz  odpadů,  uhradit  splátku  půjčky  za  vodovod  a  především rozvoj  obce,  nové 
investice apod.
Jsem přesvědčený o  tom,  že  se  nám tento  úkol  podařilo  pro  letošní  rok  opět  splnit  a  že 
rozpočet máme připravený dobře. Věřím, že rok 2010 přinese další úspěšnou etapu budování 
a rozvoje obce. O tom však nerozhoduje jen starosta, radní či zastupitelé. Letošní rok je také 
rokem zúčtování. Podzim nám přinese volby do zastupitelstev obcí a vy občané, v rámci své 
odpovědnosti za budoucnost, tak můžete projevit svoji vůli s děním v naší obci.
A co nás v tomto roce tedy čeká?
Nyní očekáváme, že se v době nejbližší dozvíme, jak to bude s dotací na ČOV a kanalizaci. 
Jsem  optimista,  tak  očekávám,  že  potřebné  finanční  prostředky  obdržíme.  Pak  nastane 
administrativní  kolotoč  s  vyřizováním všech  potřebných  záležitostí  nutných  k  tomu,  aby 
mohlo dojít k vlastní realizaci akce. Počínaje výběrem zpracovatele zadávacích řízení.
Je důležité, aby bylo postupováno přesně v tendencích zákona o zadávání veřejných zakázek, 
aby nedošlo vlivem špatného postupu k porušení daných pravidel,  kdy by hrozilo vracení 
dotace nebo její části. Tato etapa bude rozhodující a velmi důležitá. Výsledky nebudou vidět 
ihned, avšak projeví se v okamžiku zahájení výstavby.
Svoji činnost budeme zaměřovat i k jiným úkolům, které z rozpočtu vycházejí. Například je 
nutné zahájit rekonstrukci elektroinstalace v naší základní škole. Celkové náklady přesahují 
téměř jeden milion korun  a rozsah je tak velký, že není možné celou akci zvládnout během 
dvou měsíců prázdnin. Proto byl tento úkol rozdělen do několika etap. 
Důležitou akcí také bude provedení modernizace a rekonstrukce výdejny jídel v mateřské 
škole. Akce byla vyvolána posudkem hygienické služby, která konstatovala, že současný stav 
již není vhodný k provozu. Využili jsme možnosti k získání dotačních prostředků z Programu 
rozvoje venkova Jihomoravského kraje a očekáváme, že kraj naše jednání podpoří.
Předpokládáme, že bude kladně vyřízeno stavební  povolení pro stavbu chodníku po hrázi 
rybníka.
Další práce nás čekají na úpravě prostranství a chodníku u kostela. Zde nám přislíbila pomoc 
také římskokatolická farnost.
Chtěli bychom také podpořit výstavbu rodinných domů v obci a pokud to bude možné, bude 
zahájena činnost pro rozšíření inženýrských sítí do lokality plánované výstavby.
Z rozpočtu obce budou opět podpořeny aktivity tělovýchovné jednoty, oddílů skautů a další 
společenské spolky a sdružení.
Ve výše uvedeném výčtu jsou  uvedeny  pouze některé problémy, které se budou během roku 
řešit,  mohou  se  objevit  i  další,  nenadálé  úkoly,  které  budou  muset  být  řešeny  třeba  i 
přednostně.
V současné době přicházejí Velikonoce. Přeji Vám jejich klidné a radostné prožití.

 Luděk Škaroupka, starosta obce



Evidence obyvatel

Obec Vysočany měla k 31.12.2009 celkem 805 obyvatel, z toho :

Housko           230 obyvatel ( muži 107, ženy 123)
Molenburk      575 obyvatel ( muži 302, ženy 273)

V průběhu roku 2009 : 
 narozeno 11 dětí
 zemřeli 4 občané
 přistěhovalo se 12 občanů
 odstěhovalo se 11 občanů
 sňatků 5 - všechny církevní

Informace farního úřadu :
---------------------------------------------------------------
Bohoslužby v kostele sv. Cyrila a Metoděje ve Vysočanech o Svatém týdnu 
a  velikonočních svátcích se budou konat v následujících termínech :

01. 04. 2010 Zelený čtvrtek – mše svatá na památku Večeře Páně
v 17:00 hod.

02. 04. 2010 Velký pátek – obřady na památku Umučení Páně
v 17:00 hod.

03. 04. 2010 Bílá sobota – Velikonoční vigilie
ve 21:00 hod.

04. 04. 2010 Neděle velikonoční – Slavnost Zmrtvýchvstání Páně 
v 9:00 hod.

04. 04. 2010 Te Deum a svátostné požehnání
ve 14:00 hod.

05. 04. 2010 Pondělí v oktávu velikonočním
v 8:00 hod.

11. 04. 2010 2. neděle velikonoční – neděle Božího milosrdenství 
v 9:00 hod.



Informace ze ZŠ Vysočany
     Rámcový vzdělávací program (RVP) pro základní vzdělávání je závazným  dokumentem, 
ze kterého v současné době při  své činnosti  výchovné a vzdělávací  musí  vycházet  každá 
základní  škola.  Dá  se  zjednodušeně  říci,  že  nahrazuje  dřívější  osnovy.  Tento  rámcový 
vzdělávací  program  slouží   škole  jako  výchozí  dokument  pro  zpracování  školního 
vzdělávacího programu (ŠVP). Škola tedy podle svých podmínek – regionálních, personální 
či materiálních – uzpůsobí požadavky RVP tak, aby splnila hlavní cíle výchovy a vzdělávání 
současné doby, budovala a rozvíjela kompetence (k učení, pracovní, komunikativní, k řešení 
problémů, sociální či  občanské) žáků tak, aby byli připraveni na život v současné společnosti. 
Prostředkem k dosažení těchto cílů je učivo tak, jak je znáte ze svých školních let – násobilka, 
vyjmenovaná slova, skok přes kozu, přišívání knoflíku nebo popis včely. 
     Asi si mnozí z vás říkají kam se vytratila výchova. Ve škole rozhodně nechybí. Jen je 
zakletá  do  moderního  slova  kompetence.  Sama  škola  jako  i   výchovná  instituce  svým 
působením má, a snaží se, rozvíjet to, co dětem dali rodiče. Nemůže je však zastupovat. 
     Náš školní vzdělávací program „ Společně krok za krokem životem“ najdete na školních 
webových stránkách (www.zsvysocany.cz) v plném znění. 
     V letošním školním roce většinu našich činností zaměřujeme na environmentální výchovu, 
jejíž obsahem je naučit  se děti  správně chovat k životním prostředí,  vybudovat  si správné 
postoje, rozvinout schopnosti a dovednosti v této oblasti již získané. Každé pondělí ráno se 
scházíme v tělocvičně k ekologické pětiminutovce, kde se děti seznamují s pojmy, které patří 
do ekologie či ochrany přírody. Výlety, výukové programy, projekty a dokonce i  divadelní 
představení se nám daří ladit „ekologicky“ a jejich cílem je budování správných postojů k 
přírodě. Třeba v neděli  7.2.2010 jsme navštívili  s dětmi divadelní představení  v Mahenově 
divadle  v Brně  Tajemství  pralesa.  V pondělí  22.3.2010  celodenní  projekt  „Voda“  slavil 
v ekologickém  kalendáři  uvedený  Den  Vody.  V blízké  době  (26.3.2010)  nás  ještě  čeká 
vyučování o lese a v lese. Následovat bude módní přehlídka modelů z odpadových materiálů, 
samozřejmě čistých. Nejlepší „modelové a modelky“ postoupí do společné přehlídky, kterou 
pořádá ZŠ Ostrov u Macochy v neděli 11.4.2010 v kině, kam si vás dovoluji také pozvat.

                                 Mgr. Jana Sehnalová, ředitelka ZŠ

Z činnosti mateřské školy
Do naší mateřské školy je v letošním roce zapsáno 23 dětí – 12 děvčat a 11 chlapců.  8 

dětí  po prázdninách nastoupí  do ZŠ. Máme vytvořený vlastní  Školní  vzdělávací  program, 
cílem  je  připravit  dítě  pro  život,  zařazujeme  učení  vlastním  prožitkem.  Celoroční  téma 
v letošním roce jsme nazvali: Je nám dobře na světě. To obsahuje pět oblastí :

 Koulelo se koulelo, červené jablíčko,
 Mrazík cení zoubky, 
 Hrálo si koťátko na trávníčku, 
 Beruško, půjč mi jednu tečku, 
 Vstávat a cvičit! 

Máme stanoveny dílčí cíle, které průběžně plníme.
V mateřské  škole  pracují  nadále  dvě  učitelky  a  od  září  jsme  přijali  p.  Miladu 

Ovadovou,  která  vykonává funkci  pedagogické asistentky – pracuje s autistickým dítětem, 
které je integrováno v naší MŠ. Školnice zajišťuje úklid, stravu dováží p. kuchařka ze ZŠ.

Během školního roku připravujeme spoustu akcí  nejen pro děti,  ale  i  pro rodiče a 
veřejnost. Průběžně jezdíme na divadelní představení.

http://www.zsvysocany.cz/


Na podzim jsme společně s rodiči navštívili Dědečka Mecháčka a společně s ním jsme 
uložili ježka Bodlinku k zimnímu spánku. Dědeček na nás čekal u ohýnku, děti obdaroval a 
oni mu zazpívaly. 

 Přípravy  na  tradiční  rozsvícení  vánočního  stromu  nám  zabraly  spoustu  času: 
připravovali  jsme s dětmi vystoupení – pohádku Princezna za mlejna (myslím,  že herecké 
výkony dětí byly vynikající),  pekli jsme a zdobili společně s maminkami výborné medové 
perníky, chystali kulisy. Poděkování si zaslouží rodiče za přípravu kostýmů a ostatní, kteří 
nám pomohli, zejména p. Milanu Včelařovi, který nám zajišťuje ozvučení (nejen této akce).

 Těsně před vánocemi jsme v MŠ měli vánoční besídku s nadílkou, tvoření s rodiči. 
Mini karneval ve školce jsme prožili také vesele – děti  odcházely pomalovány na obličeji 
s veselými čepicemi a dobrou náladou. 

Další akcí byl srdíčkový červený den – všichni přišli oblečeni červeně, vytvářeli jsme 
srdíčková přáníčka, malovali jsme srdíčka na tváře, zpívali, tančili.

Během zimy jsme vyhlásili akci: Tvoříme ze sněhu. Rodiče s dětmi postavili spoustu 
sněhuláků, u samoobsluhy jsme obdivovali obrovského ještěra a před školkou nás hlídal drak. 
Poděkování patří všem, kteří se zapojili.

Předškolní  děti  mohly  chodit  do tzv.  skupinek.  Společně  s rodiči  se  v odpoledních 
hodinách připravovaly na školu (cvičení na rozvoj grafomotoriky, zraková a sluchová cvičení, 
rozvoj výslovnosti, jemné motoriky…)

Občas probíhá setkání maminek na mateřské dovolené se svými dětmi v Baby klubu. 
Děti se tak před nástupem do MŠ seznámí s prostředím, s kamarády a jejich adaptace je po 
nástupu do školky snazší.

Další plánované akce – probouzení ježka ze zimního spánku, pálení čarodějnic (30.4.), 
zahradní slavnost, pasování na školáky, školní výlet. 

Během  docházky  do  mateřské  školy  se  učíme  spoustu  písniček  a  básniček, 
posloucháme pohádky, hrajeme pohybové a taneční hry, hry na rozvoj myšlení, pozornosti, 
posilujeme soustředěnost, kreslíme, tvoříme. Chodíme s dětmi do přírody a při pobytu dětí 
venku využíváme školní zahradu. 

Snažíme se, aby se dětem v mateřské škole líbilo a aby rády vzpomínaly na společně 
strávené dny společně s námi. Děkuji všem, kteří nás v naší činnosti podporují.

Důležitá informace - Zápis do mateřské školy bude 26.5.2010.
                Blanka Hejčová -  ředitelka MŠ

Informace ze ZŠ Sloup

Rozšiřujeme  spolupráci  s okolními  mateřskými  školami.  Rodiče  předškoláků  mají  nyní 
možnost přijít na besedu s ředitelem školy; činnosti přípravného kroužku na školní docházku 
se v případě zájmu MŠ zúčastní také učitelky budoucích prvních tříd! 

Letem světem školním světem
 Přihlásili jsme se do projektu ministerstva školství „Ovoce do škol“. Na jeho základě 
budou žáci 1. stupně dostávat ovoce a ovocné šťávy zdarma.
 V tomto  období  máme  pro  žáky připraveno  kromě  výuky mnoho  pestrých  aktivit: 
výuku  v přírodě,  setkání  s redaktorem  TV  Nova  Jankem Kroupou,  turnaje  ve  vybíjené  a 
florbalu, ukázku činnosti a vybavení policie, návštěvu divadla, výchovný koncert, vědomostní 
soutěže, soutěžní klání dyslektiků, zahraniční výjezd.



 Škola a městys Sloup vyhlašují mobilní fotografickou soutěž o ceny. Téma fotografií, 
které mohou žáci pořizovat mobilními telefony, je pohyb. Nejlepší práce budou oceněny a 
vystaveny na tradičním zářijovém Medovém jarmarku. Uzávěrka soutěže je začátkem září.
 Máme termín  výjezdu  školní  výpravy do srbského  Kragujevace.  Odjíždět  budeme 
4.května v ranních hodinách; návrat je 8.května navečer. Koncem února bychom měli znát 
výši spoluúčasti žáků na nákladech cesty – ta závisí na úspěchu či neúspěchu podané žádosti o 
grant. Začátkem března tedy vyhlásíme výběr „účastníků zájezdu“. 
 Naši žáci se v tomto období účastní dvou sportovních akcí – regionálního kola utkání 
v aerobiku  a  ve  florbalu.  V  únoru  proběhlo  také  školní  kolo  soutěže  Rubikon,  která  je 
zaměřena na boj se sázením a hazardními hrami.

Pozvánka na obhajoby ročníkových prací
Poznačte si do diářů, že od 7. do 10. června se budou vždy od 12. hodiny ve škole konat 
obhajoby ročníkových prací  žáků 9.  tříd.  Na základě dobrých zkušeností  z minulého roku 
zpřístupníme všechny obhajoby veřejnosti; jejich přesný harmonogram včas zveřejníme na 
našich webových stránkách www.zssloup.net.
Ročníkové  práce  jsou  originální  projekt  pedagogů  naší  školy,  který  přebírá  stále  větší 
množství  okolních  škol.  Jejich  cílem je  naučit  žáky využívat  získané  poznatky v praxi  a 
vhodně doplnit učivo základní školy.

Jak omluvit žáka před rodinnou dovolenou
Mnoho rodin si plánuje dovolenou nikoliv na červenec či srpen, ale na období, kdy probíhá 
školní vyučování. Pokud se jedná o absenci delší než jeden den, je třeba o uvolnění písemnou 
formou požádat ředitele školy.  Abychom rodičům ušetřili  cestu do školy,  umístili  jsme na 
webové  stránky  www.zssloup.net do  odkazu  „formuláře“  omluvenku  žáka  před  rodinnou 
dovolenou, kterou stačí stáhnout, vyplnit a po dítěti poslat řediteli. Vše je tím vyřízeno a vy se 
můžete těšit na moře či hory. 

Připravujeme projektovou žádost o 1,6 milionu Kč na nové učební pomůcky,  rekonstrukci 
učebny  chemie,  vzdělávání  učitelů  a  multimediální  učebnice.  Do  školy  investuje  také 
zřizovatel – obec Sloup. Uspěla s projektem na zateplení a výměnu oken. 

            Mgr.Pavel Dočekal - ředitel školy

SDH Housko - zpráva o činnosti za rok 2009

Naše organizace  má 28 členů.  Jako každý rok jsme tradičně  pořádali  masopustní  průvod. 
Chodilo nás 20, počasí nám přálo a nálada byla výborná.
V uplynulém roce jsme udělali několik brigád. Natřeli jsme vrata u hasičské zbrojnice, nejvíce 
práce na nich udělal Libor Veselý za což mu dík.
Proběhlo bourání a úklid kůlny u pana Klusáka. Ve spodní části Houska se položil překlad na 
mostek.  Byly  zkontrolovány hydranty.Udělala  se údržba mašiny.  Před hasičkou se natřely 
sušáky na hadice.
9.5.2009 byla okrsková soutěž v Petrovicích. Útok jsme nedokončili i když hoši byli šikovní.
23.5.2009 jsme zorganizovali dětský den. Počasí nám vyšlo. Občerstvení a dobrá nálada byla 
perfektní. Poděkování patří všem, kdo se na pořádání akce podílel.
24.7.2009 byl sběr železného šrotu.
7.11.2009 se uskuečnil zájezd do vinného sklípku v Hlohovci.
Chtěla bych poděkovat všem členům, kteří se aktivně podílejí na práci sboru, i za podporu 
obce a všech občanů Houska.

Magda Ševčíková - starostka sboru

http://www.zssloup.net/
http://www.zssloup.net/


SDH Vysočany (Molenburk) - zpráva o činnosti za rok 2009

Naši  činnost  jsme zhodnotili  na valné  hromadě 29.12.2009. K tomuto  datu jsme měli  74 
členů, z toho 26 mladých hasičů a 4 ženy.
Aby se mladí více zapojili do činnosti, byli do výboru zvoleni dva mladí hasiči.
Během roku jsme se starali o techniku, aby byla v pořádku. Na tranzitu se musela měnit světla 
a  letos  nás  čeká  oprava  laku,  protože  auto  začíná  prokvétat.  Konečně  se  nám  podařilo 
dokončit soutěžní stroj. Zaplatili jsme 72.000,- Kč, ale obec nám přispěla částkou 40.000,- 
Kč, za což velmi děkujeme. Obec nám také zajistila dva obleky a boty pro zásahové družstvo 
a také sadu hadic pro požární sport.
2.září  jsme  zasahovali  v  lese  na  Rolách.  Zásluhou  rodiny  Doleželových  však  nedošlo  k 
nejhoršímu. 
Oheň mají na svědomí asi děti. Není to první případ a tak by byla třeba domluva a kontrola od 
rodičů, jak tráví děti svůj volný čas.
Opět  jsme  shazovali  sníh  z  budovy  základní  školy,  provedli  jsme  posyp  komunikací  při 
náledí.
Staráme se také o okolí zbrojnice. Na její střeše jsme provedli částečný nátěr a dokončíme ho 
letos. Aktivně jsme se podíleli na přípravě a průběhu akce pálení čarodějnic, kterou pořádala 
mateřská škola.  Také jsme se aktivně zapojili  do akce indiánskou stezku, kterou pořádala 
základní škola. Podíleli jsme se také na rozsvícení vánočního stromu.
Členové  zásahovky  se  zúčastnili  školení  v  Petrovicích.  Na  školení  chodil  také  velitel  a 
vedoucí mládeže.
V květnu na okrskové soutěži  obsadili  muži  do 35 let  3.  místo,  veteráni  byli  4.  Letos  je 
okrsková zase v Petrovicích, tak nás můžete v sobotu 8.5. povzbudit.
Opět se dařilo našim mladým hasičům. V okresním kole hry PLAMEN obsadili mladší žáci 
2.místo ze 30 sborů. Druzí skončili také v poháru starosty Doubravice. Zvítězili v Kuničkách, 
druzí skončili v Šošůvce a v Bukovince, třetí skončili ve Vavřinci, v Těchově a při oslavách 
115 let sboru ve Sloupě. Naši mladí se také představili na sportovním odpoledni v Housku. Na 
podzim jsme zase začali pracovat se dvěma družstvy. Zúčastnili jsme se branného závodu v 
Okrouhlé. Na okresním branném závodě skončili mladší žáci 12. a starší 7. Není to tak špatné, 
tak uvidíme, jak se bude dařit v květnu zase v Doubravici.
V letošním roce už máme za sebou zase ostatky, které dopadly opět velmi dobře. Na zábavě 
byla opět  slušná návštěva a velký dík patří také všem, kteří nám přispěli do tomboly i do 
pokladny.
Letos proběhlo opět školení zásahových jednotek v Petrovicích a třídenní školení absolvovali 
velitelé družstev a strojníci.
Zima už je konečně za námi, proto bych chtěl připomenout opatrnost při jarním úklidu. Stále 
platí zákaz plošného vypalování trávy.
Hasiči přejí všem veselé velikonoce.

       Ladislav Mynařík - starosta sboru



Radosti a strasti včelařiny

Také se ptáte, čím to je, že včelaři zůstávají i po těžké fyzické a psychické práci, stresu a 
každodenních starostech stále tělesně i duševně svěží a vitální? Odpověď je snadná, mohou za 
to – kdo jiný, než naše včelky. Včelstvo totiž vyzařuje energii, která léčí, dodává ztracenou 
sílu a zahání únavu. Dokonce snad i tlumí bolest, léčí zažívací potíže, bolesti žaludku, zánět 
ledvin, záněty močového měchýře, zmírňuje cukrovku či bércové vředy, má účinek na bolesti 
páteře,  revmatické  potíže  apod.  Jako  u  každé  (nejen)  alternativní  léčebné  metody,  však 
samozřejmě záleží na tom, jak silná je víra člověka v uzdravení....
Chov včel je náročný na čas i na péči jim věnovanou a rozhodně není pro každého. Včelaři  
jsou  lidé  obětaví,  milující  přírodu,  vše  živé  v  ní  a  hlavně  včely,  které  se  jim  stávají 
celoživotním koníčkem. Včelař své zálibě věnuje veškerý volný čas a včely svému chovateli 
za jeho práci a lásku k nim, dávají vzácný dar – tělesnou a duševní svěžest a vysoký věk.
Měli bychom si uvědomit, že včely neslouží jen člověku, ale především přírodě. Pomáhají ji 
vytvářet  a udržovat její stav.  Například ovocné stromy jsou, co se úrody týče,  na opylení 
včelami přímo závislé. A proto záleží na nás, lidech, jak vychováváme svoje děti a vnuky 
lásce k přírodě a všemu živému v ní.

Hodně zdraví všem občanům za Český svaz včelařů přeje
Josef Král  

Informace  TJ Vysočany

18. dubnu 2009 byl zvolen nový výkonný výbor,který má 7 členů a pracuje ve složení:
Petr Panáček-předseda,
Radek Hejč-místopředseda,hospodář TJ,
Jiří Hejč- ml.-vedoucí oddílu kopané,
Miloš Zouhar- vedoucí oddílu stolního tenisu,
Leoš Crhonek,Marcel Zouhar,Josef Slouka ml.
TJ Vysočany má tři sportovní oddíly: oddíl kopané,stolního tenisu a atletiky,tyto oddíly jsou 
zapojeny do soutěží řízenými okresními sportovními svazy.Sportovní výsledky oddílů jsou 
dostupné na webových stránkách obce nebo si je občané mohou přečíst na nástěnce TJ.
Oddíl kopané měl po nevydařeném podzimu 2008 před sebou těžký úkol,udržet III.třídu ve 
Vysočanech,což se nakonec podařilo,ale bylo to hodně těžké,musím poděkovat hráčům,kteří 
se na tom podíleli a hlavně fanouškům za jejich podporu a dnes už legendární výpravu do 
Šošůvky.Koncem  jarní  sezony  začalo  jednání  o  novém  realizačním  týmu  a  posílení 
mužstva.Výsledkem dlouhého maratonu jednání bylo angažování nového trenéra a tým byl 
posílen o několik hráčů.Podzimní sezóna se vydařila.Fotbal se stal zábavou pro občany a na 
našich  zápasech  byl  vždy plný dům a  skvělá  atmosféra.Fotbal  ve  Vysočanech  podpořil  i 
místní farář Marcel Javora,svou účastí přímo v hledišti a my mu věnovali náš žlutozelený 
dres.Na  domácí  zápasy  byl  připravován  pod  vedením  Filipa  Hejče  informační  bulletin 
Kopálista.Pokračovala oblíbená tipovací soutěž Vysočanská TIPliga.
Po delší odmlce hraje svá mistrovská utkání i naše mládež.Družstvo přípravky má novou sadu 
dresů v klubových barvách.Post  trenérů  vykonávají  Viktor  Šebela,Václav  Kolomazníček a 
Libor Veselý.
Oddíl  stolního tenisu každoročně pořádá okresní  bodovací  turnaj,dále  tradiční  velikonoční 
turnaj pro registrované hráče i neregistrované hráče a hráčky,kteří  si přijdou zahrát tenhle 
turnaj,který v letošním roce má už svůj 34.ročník.



V sobotu 25.7.2009 proběhl další ročník Vysočanského triatlonu,tuhle akci jsme se Zdeňkem 
Přibylem poprvé vyzkoušeli v naší obci před 13.lety. Letos byla rekordní účast závodníků.
Údržba hlavního hřiště,aby bylo v takovém stavu jako bylo na podzim,stojí nemalé peníze a 
hlavně hodně odpracovaných hodin.Systém,kdy si  každý chodil  na  hřiště  jak chtěl  musel 
skončit a hřiště se podařilo dát do velmi dobrého stavu.Pro letošní rok 2010 je vypracován 
plán intenzity  zátěže hřiště.Vstup na hřiště je povolen pouze hráčům přípravky a družstva 
mužů v době jejich tréninků a mistrovských utkání .Ostatní jen po dohodě s vedením klubu.
Počátkem  července  jsme  začali  budovat  náhradní  tréninkové  hřiště,které  bude  pískové 
s osvětlením a  v provozu  bude  od dubna  2010.Tohle  hřiště  bude sloužit  široké  sportovní 
veřejnosti  bez  omezení.Investice  byla  hrazena  z našich  příjmů  bez  použití  dotačních 
prostředků.
Naše  TJ  připravila  v rámci  naší  obce  i  společenské  aktivity.Pořádali  jsme  vysočanskou 
pouť,silvestr 2009,tradiční sportovní ples,makrelový večer ve dnech 19,20.6.2009 a 27.6. to 
byl  zápas  s fanoušky  vysočanské  kopané.V  pátek  4.12.2009  proběhlo  v našem  areálu 
rozsvícení vánočního stromku v obci, TJ zajistila osvětlení celé akce a prodej občerstvení.V 
zimním počasí přišel vhod účinkujícím i čaj,který naše organizace zdarma dětem připravila.
Dovolte mně, abych na závěr poděkoval vám všem,kteří jste jakýmkoliv způsobem podpořili 
naši  činnost  nebo  jste  se  do  ní  přímo  zapojili.Děkuji  i  všem  sponzorům  za  podporu 
sportovního plesu a všem sponzorům fotbalových utkání.
                                                                                            Petr  Panáček,předseda TJ Vysočany



Rozpočet obce Vysočany - rok 2010

Příjmy

Paragraf Položka Plán Kč

1111 Daň z příjmu fyzických osob ze záv. činnosti 1 000 000,00
1112 Daň z příjmu fyzických osob ze sam.výd.činn. 80 000,00
1113 Daň z příjmu fyzických osob, srážková daň 70 000,00
1121 Daň z příjmu právnických osob 1 200 000,00
1211 Daň z přidané hodnoty 2 250 000,00
1333 Poplatky za uložení odpadů 600 000,00
1335 Poplatky za odnětí pozemků plnění funkce lesa 6 000,00
1337 Poplatky za likvidaci komunálního odpadu 330 000,00
1341 Poplatky ze psů 13 000,00
1343 Poplatky za užívání veřejného prostranství 15 000,00
1361 Správní poplatky 3 000,00
1511 Daň znemovitosti 300 000,00
4112 Neinvest. dotace ze SR 265 000,00
4121 Neinvest. dotace na dojížď. žáky 25 200,00

1019 2131 Pronájem pozemků - zemědělství 2 500,00
2141 2132 Pronájem poskytování služeb-hospoda 48 000,00
3314 2111 Registrace čtenáře v knihovně 500,00
3392 2132 Pronájem KD 50 000,00
3632 2111 Hřbitovní poplatek 5 000,00
3723 2131 Pronájem pozemků 17 500,00
3639 3111 Prodej pozemků 50 000,00
3725 2111 Příjem za třídění odpadů - EKO KOM 25 000,00
6171 2111 Příjmy z poskytování služeb 1 000,00
6310 2141 Příjmy z úroků 65 000,00
6409 2133 Příjmy z pronájmu movitých věcí 1 000,00
6409 2310 Prodej neinvestičního majetku 5 000,00

Financování 1 469 100,00
Příjmy celkem 7 896 800,00



Rozpočet obce Vysočany - rok 2010

Výdaje

Paragraf Text Plán Kč

2212 Silnice 110 000,00
2219 Pozemní komunikace 855 800,00
2221 Provoz veřejné silniční dopravy 40 100,00
2310 Pitná voda 510 000,00
2321 Odvádění a čištění odpadních vod a nakl. S kaly 341 200,00
3111 Předškolní zařízení 650 000,00
3113 Základní školy 289 600,00
3117 První stupeň ZŠ 1 030 000,00
3314 Knihovna 23 900,00
3326 Pořízení, zachování a obnova hodnot nár.hist.povědomí 10 000,00
3341 Rozhlas a televize 30 000,00
3392 Zájmová činnost v kultuře 482 000,00
3399 Ostatní záležitosti kultury 32 000,00
3419 Ostatní tělovýchovná činnost – dotace pro TJ 150 000,00
3421 Využití volného času dětí a mládeže 23 000,00
3429 Ost.zájmová činnost – dotace Skaut, Včelaři 7 000,00
3543 Pomoc zdravotně postiženým – dotace pro SONS,STP 2 000,00
3631 Veřejné osvětlení 160 000,00
3632 Pohřebnictví 15 000,00
3639 Komunální služby a územní rozvoj 528 600,00
3721 Sběr a svoz nebezpečných odpadů 30 000,00
3722 Sběr a svoz komunálních odpadů 380 000,00
3725 Využívání a zneškodňování komun.odpadů 111 000,00
3745 Péče o vzhled obce a veřejnou zeleň 120 000,00
5512 Požární ochrana 150 000,00
6112 Zastupitelstva obcí 816 000,00
6171 Činnost místní správy 946 500,00
6310 Obecné příjmy a výdaje z finančních operací 8 000,00
6320 Pojištění 22 000,00
6399 Ostatní finanční operace 22 000,00
6402 Finanční vypořádání minulých let 1 100,00

Rozpočtové výdaje celkem 7 896 800,00
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